
 
Uimahallin lattian pinnoittamiseen varatun määrärahan uudelleen kohdentaminen 
  
Kaupunkikehityslautakunta 15.04.2025 § 53    
2018/02.02.00/2024    
 

Tilapalvelut olivat suunnitelleet pinnoittavansa uimahallin lattiapinnat niiden 
huonon puhdistettavuuden ja huonon kunnon vuoksi vuoden 2025 aikana. 
Pinnoituksen vaatima rakenteiden kuivamisajan ja pinnoitustyön arvioidun 
työajan olevan noin 6 kk. 
 
Liikuntapalvelut ei hyväksynyt hallin sulkemista vuoden 2025 kesätaukoa 
pidemmäksi ajaksi. 
 
Tilapalvelut esittää, että varattu määräraha uimahallin pinnoitukseen 
kohdennettaisiin uima-altaan ja uimahallin valaistuksen uusintaan. 
 
Toimivalta: Hallintosääntö § 68 Talousarvion muutokset 
 
Valmistelu ja lisätiedot: 
kiinteistöpäällikkö Jari Ihainen 
jari.ihainen(at)taidekaupunki.fi, puh. 0440 979 201 
 

Esittelijä Kaupunkikehitysjohtaja Ville Keränen 
 

Päätösesitys Kaupunkikehityslautakunta esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen 
valtuustolle hankeryhmän 4 (rakennukset) investoinnin "Uimahallin lattian 
pinnoitus" uudelleen kohdentamista nimelle "Uimahallin ja altaan 
valaistuksen uusiminen" talousarviovuodelle 2025. 
 
Tämän pykälän osalta pöytäkirja tarkastetaan kokouksessa. 
 

Käsittely kokouksessa Lasse Anttila esitti muutosesityksenä, että edetään alkuperäisen 
tilapalveluiden suunnitelman mukaan eli uimahallin lattiapinnat uusitaan 
vuoden 2025 aikana. Sari Päivärinta kannatti ehdotettua muutosesitystä. 

 
 Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty pohjaehdotuksesta poikkeava 

kannatettu muutosesitys, suoritetaan äänestys. Puheenjohtaja esitti, että 
äänestys toimitetaan nimenhuutoäänestyksenä. 
Kaupunkikehityslautakunnan pohjaesitys on JAA ja Lasse Anttilan 
muutosesitys on EI. Äänestystapaesitys hyväksyttiin. 

 
 Suoritettiin äänestys. Äänestyksessä annettiin 0 JAA-ääntä ja 9 EI-ääntä 

(Anttila, Frisk, Kimmel, Peltonen, Päivärinta, Välkki, Jatkola, Kouvonen ja 
Rauhalammi). 

 
 Puheenjohtaja totesi, että äänestyksen jälkeen Lasse Anttilan esittämä 

muutosesitys tuli päätökseksi. 
 
Päätös Kaupunkikehityslautakunta päättää, että uimahallin lattiapinnat 

pinnoitetaan vuoden 2025 aikana. 
 


